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Jindřich Rajchl: Vážně, pane Rakušane?
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Na níže přiložené fotografii z FB profilu ministra vnitra Víta

Rakušana vidíte červeným obdélníkem označenou vlajku ukrajinské

nacionalistické strany Pravý sektor navazující a barvami odkazující

na Ukrajinskou povstaleckou armádu (UPA).

Klikněte pro zvětšení

Pokud byste nevěděli, co je tato organizace zač, dovolím si odcitovat

několik řádků z Wikipedie:

V únoru 1943 zahájily jednotky UPA etnické čištění Volyně (dnešní

severozápadní Ukrajina) bestiálním vražděním tamních Poláků.

Polští historici odhadují, že na ukrajinské Volyni a Haliči bylo

povražděno (1943-1945) jednotkami UPA přes 100 000 polských

civilistů (včetně žen, dětí a nemluvňat), dalšího půl milionu Poláků z

oblasti uprchlo. Velitel UPA, Dmytro Kljačkivskij, zde nařídil

likvidaci celé mužské polské populace mezi 16 a 60 let. Přesto většina

z obětí byly ženy a děti.

Jinými slovy náš ministr vnitra si na svůj profil umístil fotografii, na

níž je zobrazena vlajka nacistických zrůd, jež mají na svědomí jednu z

nejstrašnějších genocid druhé světové války.
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Pokud si jí pan ministr nevšiml (což je samozřejmě možné), pak jej

vyzývám, aby fotografii ze svého profilu stáhl a veřejně se za svůj

omyl omluvil.

Pokud si jí všiml, pak jej vyzývám, aby okamžitě na svůj post

rezignoval.

Pevně doufám, že média budou tomuto zásadnímu prohřešku

věnovat maximální pozornost a nepřejdou jej jako obvykle

naprostým mlčením.

V jakékoliv demokratické zemi by totiž tenhle přešlap byl naprosto

prvotřídním skandálem.

Prosím o sdílení příspěvku, aby se dostal k maximálnímu okruhu

uživatelů a nebylo jej možné ututlat.

Takže drazí žurnalisté – umíte jen sprostě kopat do alternativní

scény, nebo si troufnete i na ministra vnitra a ožehavé téma

přehlížené propagace ukrajinské nacistické historie v naší zemi?

Anna Šugar

K fotografii z Václaváku ( též Azov ) …..Fotografie která doslova

obletěla celý svět. Znáte jí. V Českých médiích se o ničem nezmiňují,

ale v zahraničních ano a z Pražské Ukrajinské akce je mezinárodní

ostuda. Ne Ukrajinská, ale Česká ostuda.

Die Welt píše: “Banderaparty uprostřed Prahy, co na to Češi?”. The

Sun: “To není majdan, ale centrum Prahy!!!”. Le Mond to komentuje

pouze otazníkem s dovětkem: “Co to má jako být?”.

A pak samozřejmě Ruský tisk. Tak ti si smlsli. Moskovskije novosti:

“A nás mají za fašisty…”. Izvestia: “Je vidět, že speciální operace

přináší své ovoce, denacifikace Ukrajiny probíhá dle plánu, ARF

vyhnala nácky až do Prahy”.

https://www.facebook.com/ata.cukrous


3/3

Celému světu jsme pro smích (opět). Kopíruji ještě jeden velice

trefný komentář z vašich příspěvků: Pokud se budou chovat takhle a

myslím že oni nepřestanou, lidé se nemění a Ukrajinci se

nepřizpůsobují, může se stát, že už se nebude tvrdit, že se celý svět

spojil proti Rusku (což je stejně blbost), ale on se svět spojí proti

Ukrajincům, protože tohle už je moc. Co by se stalo Čechovi, kdyby

něco podobného předváděl v jiné zemi…..

Článek vyšel na pokec24.cz, odkud jej přebírám.
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